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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.2.14.2016 

 posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki  

 Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 19 grudnia 2016 roku.  

 

 

 Na stan 7 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz. 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

 Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek, 

 Pełnomocnik ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Agata Wróblewska, 

 Mieszkaniec Olecka – skarżący, 

 Mieszkanka Olecka – skarżąca.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany 

porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Przyjęcie planu pracy komisji na 2017 r. 

4. Sprawy wniesione.  

5. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu  1 – Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Uwag do protokołu Nr ORN.0012.2.13.2016 nie wniesiono. 

 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0012.2.13.2016 

posiedzenia komisji odbytego w dniu 5 grudnia 2016 roku. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu  2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

 

a) projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych; 
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, iż w 2006 r. Rada Miejska w Olecku podjęła uchwałę Nr XLVII/373/06                           

w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych. W załączniku do 

uchwały znalazły się między innymi trzy drogi nr 141511N, 141512N, 141513N 

zlokalizowane na terenie miasta Olecko przy ul. Zielonej, na działce numer 2823 obręb 

Olecko 2. W związku z tym, że cała powierzchnia działki nie pełni funkcji drogowej, ustala 

się rzeczywisty przebieg dróg, zgodnie z załącznikiem do uchwały. Drogi są utwardzone. 

Środkowa droga graniczy ze skarpą, przez którą jest możliwość przejścia na cmentarz 

ewangelicki. W przyszłości można będzie wybudować tam schody.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała o utrzymanie czystości na tym terenie. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż drogi są gminne i gmina je utrzymuje. Projekt uchwały ma na celu jedynie 

uściślenie granic dróg. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                   

w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych. 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Gordejkach; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że w dniu 24 marca 2016 roku Rada Miejska w Olecku podjęła uchwałę                     

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Gordejkach. Projekt planu uzyskał pozytywne opinie                     

i uzgodnienia w wymaganym zakresie, został wyłożony do publicznego wglądu                       

w dniach od 21 października 2016 r. do 10 listopada 2016 r. Do wyłożonego projektu planu, 

w ustawowym terminie, nie wpłynęły żadne uwagi. W związku z uchwaleniem planu nie 

przewiduje się wydatków z budżetu gminy na wykonanie infrastruktury technicznej należącej 

do zadań własnych gminy.  

Przypomniał, iż z wnioskiem o sporządzenie zmiany planu miejscowego wystąpił właściciel 

nieruchomości, który prosił o umożliwienie rozbudowy i rozwoju istniejącego gospodarstwa 

rolnego poprzez przeznaczenie fragmentów działki z zakazem zabudowy pod działalność 

gospodarczo-rolniczą i zabudowę związaną z obsługą prowadzonej działalności (ferma 

drobiu).  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                   

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego                             

w Gordejkach. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie pozostawienia skargi bez rozpoznania; 
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż w dniu 28 listopada 2016 r. do Rady Miejskiej w Olecku wpłynął wniosek  

Państwa U. o ponowne wniesienie pod obrady Komisji oraz Sesji Rady Miejskiej uchylenia                 

z uchwały z dnia 25 maja 2016 r. Nr ORN.0007.39.2016 w sprawie zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych przy ul. Produkcyjnej, 

Szosie do Świętajna, Zamostowej, na Os. Siejnik II, pomiędzy ul. Wiejską i Leśną oraz w 

rejonie cmentarza przy ul. Leśnej w Olecku (Dz.Urz.Woj. Warm.-Maz. z 8 lipca 2016 r. poz. 

2800), zapisów w części dotyczącej działek o nr ewid. 96/3 i 93/4. 

Rada Miejska w Olecku na sesji w dniu 28 października 2016 r. uchwałą                                           

Nr ORN.0007.75.2016 uznała złożoną przez Państwa U. skargę w ww. przedmiocie za 

bezzasadną, o czym wnioskodawcy zostali poinformowani pismem nr ORN.1510.6.2016                   

z dnia 2 listopada 2016 r. 

Wobec ponowienia skargi przygotowany został projekt uchwały zgodnie z opinią prawną,                   

w której radca prawny wyjaśnił, iż wezwanie do usunięcia naruszenia interesu prawnego jest 

czynnością prawną, która przysługuje danemu podmiotowi w stosunku do określonej uchwały 

jednokrotnie a kolejne pisma w tej samej sprawie, przychodzące od tego samego podmiotu, 

nie są wezwaniami w rozumieniu tego przepisu. Potraktowanie w inny sposób ponownej 

skargi złożonej przez wzywających stanowiłoby naruszenie prawa i bezpieczeństwa obrotu 

prawnego. 

 

Mieszkaniec Olecka – skarżący 

jego zdaniem gmina naruszyła prawo.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

wskazała, że radni znają sprawę. Ponadto wpłynął wniosek właściciela „Agromaszu” – Pana 

Andrzeja Chomicza, który w imieniu mieszkańców ul. Zamostowej zwrócił się z prośbą                        

o wsparcie inicjatywy przebudowy istniejącego skrzyżowania na bezkolizyjne z ruchem 

okrężnym z ul. Ełcką, który z pewnością będzie rozpatrywany, jeśli środki na to pozwolą. 

Natomiast projekt uchwały dotyczy jedynie kwestii formalnej. 

 

Mieszkaniec Olecka – skarżący 

zaznaczył, iż wystosował pismo, aby na sesję Rady lub posiedzenia komisji zostały 

przedłożone dokumenty ze Starostwa Powiatowego w Olecku, które wskazują na błędnie 

podjętą uchwałę. Gmina się z tego nie wywiązała.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

oznajmiła, że radni otrzymali odpowiedź od Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, 

który przeanalizował procedurę i nie wskazał nieprawidłowości. 

 

Mieszkaniec Olecka – skarżący 

okazał Przewodniczącej Komisji i Burmistrzowi posiadane dokumenty. Chciał wiedzieć, 

dlaczego w projekcie zabudowy zostały uwzględnione dwie działki gminne. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

stwierdził, iż jeśli postępowanie wszczęło starostwo, należy tam pytać o wyjaśnienia. 

Podkreślił, że jeśli już była rozpatrywana skarga  i podjęta uchwała w tej sprawie, to drugi raz 

skarga nie może być rozpatrywana, gdyż będzie to niezgodne z prawem.  

PINB wskazał, iż nie widzi nieprawidłowości w postępowaniu stąd, w jego ocenie, pretensje 

do gminy są nieuzasadnione. Gmina ustala mpzp. Jeśli ktoś planuje budowę, to musi 

przestrzegać jego zapisów. Jest on podstawą do wydania decyzji o pozwoleniu na budowę, 

które wydaje starostwo. Działki między drogą, a nieruchomością Pana L. są działkami 

gminnymi.  
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Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

reasumując podkreśliła, że sprawy wyjaśniające toczą się, społeczność ul. Zamostowej                      

z pewnością będzie nad tym czuwała.  

 

Mieszkaniec Olecka – skarżący 

wtrącił, iż radni są wprowadzani w błąd.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) przy 1 głosie za i 4 wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozostawienia skargi bez rozpoznania. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Olecko na 2017 

rok; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że co roku jest przyjmowany Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi. Prowadzenie działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem 

problemów alkoholowych należy do zadań własnych gminy. 

Program jest poparty Diagnozą Lokalnych Zagrożeń Społecznych dla Gminy Olecko i jest 

adresowany do całej społeczności lokalnej, zarówno mieszkańców jak i instytucji 

zaangażowanych w pracę nad rozwiązywaniem bieżących problemów alkoholowych, 

przemocy w rodzinie i innych uzależnień. 

Źródłem finansowania zadań określonych w niniejszym programie są dochody gminy 

pochodzące z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. 

Dochodów tych nie można przeznaczać na inne cele.  

Diagnoza Lokalnych Zagrożeń Społecznych dla Gminy Olecko zawiera dokładny opis  

zagrożeń, został przedstawiony rynek alkoholowy (w gminie Olecko jest 71 punków 

sprzedaży napojów alkoholowych) a także skala problemów społecznych na terenie Powiatu 

Oleckiego od 2013 r.  

Na terenie gminy działa Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, która 

m.in. inicjuje działania związane z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych, 

współpracuje przy konstruowaniu programu, kontroluje przestrzeganie prawa w placówkach 

handlowych i gastronomicznych, opiniuje wnioski o wydanie zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych, kieruje wnioski do sądu o zastosowanie przymusowego leczenia 

odwykowego. Ponadto w mieście działa NZOZ Poradnia Terapii Uzależnienia od Alkoholu, 

Narkotyków i Współuzależnienia przy ul. Nocznickiego. Mieści się tam również Punkt 

Konsultacyjno-Informacyjny dla Ofiar Przemocy w Rodzinie. 

Z gminną komisją ściśle współpracuje Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Olecku. Często 

ich zadania i działania pokrywają się.  

Program zawiera cele i zadania. Do każdego celu szczegółowego wskazano szacunkowy 

koszt zadania zgodny z preliminarzem wydatków:   

1) cel – zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób 

uzależnionych od alkoholu – szacunkowy koszt – 30.522 zł, 

2) cel – udzielanie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe, pomocy 

psychospołecznej i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą w rodzinie – 

szacunkowy koszt – 36.679 zł, 

3) cel – prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie 

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii,                               
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w szczególności dla dzieci i młodzieży, w tym prowadzenie pozalekcyjnych zajęć 

sportowych, a także działań na rzecz dożywiania dzieci uczestniczących                                   

w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-wychowawczych i socjoterapeutycznych – 

szacunkowy koszt – 342.601 zł; 

4) cel – wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń i osób fizycznych, służącej 

rozwiązywaniu problemów alkoholowych – szacunkowy koszt 31.684 zł, 

5) cel – podejmowanie interwencji w związku z naruszeniem przepisów określonych                      

w art. 13¹ i 15 ustawy oraz występowanie przed sądem w charakterze oskarżyciela 

publicznego – szacunkowy koszt – 1.514 zł. 

Członkowie komisji otrzymują wynagrodzenie w wysokości 11% minimalnego 

wynagrodzenia za pracę. Komisja od wielu lat działa w niezmienionym składzie.  

Wiele środków zostanie przeznaczonych na funkcjonowanie dwóch świetlic, prowadzonych 

przez „Caritas” i Towarzystwo Przyjaciół Dzieci oraz na zajęcia rekreacyjno-sportowe.   

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zwróciła uwagę, iż w 4. celu – wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń i osób 

fizycznych, służącej rozwiązywaniu problemów alkoholowych nie ma wskaźników 

monitoringu.  

 

Pełnomocnik ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Agata Wróblewska 

wskazała, że w tym przypadku wskaźnikiem będzie przeprowadzona diagnoza i ewentualnie 

stosowne zapisy mogą być wprowadzone w formie autopoprawki do projektu uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy skład GKRPA zmienił się. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż skład komisji nie zmienił się, natomiast od połowy września jest nowy 

pełnomocnik ds. przeciwdziałania uzależnieniom. Funkcję tą pełni Pani Agata Wróblewska.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odnośnie wspierania działalności zatrudnienia socjalnego zapytała, jakie są plany dotyczące 

utworzenia Centrum Integracji Społecznej.  

 

Pełnomocnik ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Agata Wróblewska 

wyjaśniła, że są prowadzone rozmowy w sprawie utworzenia CIS. W założeniach ma to 

podlegać powiatowi, jednak nie wiadomo, czy jego utworzenie dojdzie do skutku. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, w jaki sposób Kluby Integracji Społecznej mogłyby się zwracać o wsparcie 

finansowe. 

 

Pełnomocnik ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Agata Wróblewska 

odpowiedziała, iż KIS działa w MOPS w Olecku. Wspieranie działalności polega na 

współpracy i ciągłym kontakcie z MOPS.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

dodał, że wsparcie polega na pomocy organizacyjnej a nie finansowej.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy program tworzą wszyscy członkowie komisji i kto wchodzi w skład komisji.  
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Pełnomocnik ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Agata Wróblewska 

potwierdziła, iż program tworzą członkowie komisji w składzie: Danuta Zaniewska – 

Przewodnicząca, Wiesława Surażyńska – Sekretarz Komisji oraz Grażyna Kiedyk, Stanisław 

Rekść, Elżbieta Rękawek, Ewa Skowrońska.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, gdzie powstanie zaplanowany plac zabaw jako forma zajęć rekreacyjno-sportowych 

dla dzieci. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że plac zabaw powstanie przy ul. Gołdapskiej. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, jaką liczbę pedagogów ulicznych planuje się na przyszły rok. 

 

Pełnomocnik ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Agata Wróblewska 

odpowiedziała, iż aktualnie jest zatrudnionych 3 pedagogów ulicznych. Otwarty konkurs ofert 

zostanie ogłoszony w przyszłym roku i czy nadal będą to trzy osoby, będzie zależało od 

złożonych ofert.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

upewniła się, że wskaźniki do celu 4 zostaną wprowadzone jako autopoprawka. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

potwierdził, iż zostanie wprowadzona stosowna autopoprawka do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

wyraziła wątpliwość co do działania – wspieranie działalności zatrudnienia (CIS lub KIS), 

chciała wiedzieć, czy są jakieś konkretne decyzje. 

 

Pełnomocnik ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Agata Wróblewska 

odpowiedziała, że KIS funkcjonuje w MOPS-ie, natomiast jeszcze nie wiadomo, czy CIS 

powstanie. Trwają rozmowy na ten temat. Z pewnością podmiot ten nie będzie finansowany                   

w całości ze środków pochodzących z gminnego programu profilaktyki. Jeśli miałby to być 

podmiot podlegający powiatowi, to trudno obecnie określić środki, gdyż potrzebna jest 

analiza w zakresie zatrudnienia, czy kosztów utrzymania. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy gmina byłaby skłonna przystąpić do CIS.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż to zależy, czy byłaby taka potrzeba, ponieważ jest przeciwny tworzeniu 

„sztucznych tworów”. Funkcjonuje Powiatowy Urząd Pracy, MOPS, Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie, gmina realizuje cele w ramach gminnego programu, więc jego zdaniem 

utworzenie nowego podmiotu, którego utrzymanie generowałoby koszty jest bezzasadne.   

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, przy 4 głosach 

za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy 

Olecko na 2017 rok. 
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e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu pod 

nazwą „W przyszłość bez barier” współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020; 
 

 

f) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację  przez 

Gimnazjum z Oddziałami Integracyjnymi w Kijewie projektu pod nazwą 

„Uwolnić potencjał uczniów ukryty w eksperymencie i technologii 

informacyjno-komunikacyjnej. Rozwijanie kompetencji przyrodniczych                                 

i cyfrowych w Gimnazjum z Oddziałami Integracyjnymi w Kijewie” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na lata 2014-2020; 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Zespół 

Szkół w Olecku Szkołę Podstawową nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi im. 

ks. Jana Twardowskiego w Olecku projektu pod nazwą „Uczeń na 6                         

w Szkole Podstawowej nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. Jana 

Twardowskiego w Olecku” współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020; 
 

 

h) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Szkołę 

Podstawową im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach projektu pod 

nazwą „Aktywna Szkoła” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020; 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

zaproponował, że omówi cztery projekty uchwał jednocześnie. Gmina złożyła wnioski do 

Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia i Mazury na realizację projektów w Zespole 

Szkół w Babkach Oleckich, Zespole Szkół w Judzikach, Szkole Podstawowej im. Marszałka 

Józefa Piłsudskiego w Gąskach, w Gimnazjum z Oddziałami Integracyjnymi w Kijewie oraz 

w Szkole Podstawowej Nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. Jana Twardowskiego                   

w Olecku. Wnioski pozytywnie przeszły ocenę formalną i merytoryczną, trwa podpisywanie 

umów. W ramach realizacji projektów planuje się m.in. zakup komputerów przenośnych                             

w celu podniesienia efektywności nauczania oraz doskonalenie nauczycieli.  

Przedstawił szczegóły projektów zgodnie z załączoną tabelą. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

przekazała wyrazy uznania Wydziałowi Edukacji (…) za złożenie 4 wniosków, które 

otrzymają dofinansowanie i za dobre pomysły typu wyjazdy uczniów, eksperymenty 

badawcze, do tego w realizację zostali włączeni rodzice.  

 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

wyjaśniła, iż zostały zmienione zasady w RPO WiM. Obecnie obligatoryjnym wymaganiem 

jest realizacja projektu dla uczniów i nauczycieli, a dodatkowe punkty można uzyskać za  

podniesienie wiedzy rodziców.  
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Członek komisji – Wioletta Żukowska 

zapytała, na czym będą polegały warsztaty wspierające dla rodziców. 

 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

odpowiedziała, że warsztaty będzie prowadzić osoba z zewnątrz w celu nauczenia rodziców 

wspierania swoich dzieci zgodnie z ich możliwościami.   

 

Pełnomocnik ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Agata Wróblewska 

dodała, iż rodzice będą uczyć się, jakie zagrożenia czyhają w sieci na dzieci.  

 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

wskazała, że aby wyposażyć szkoły w taką ilość komputerów należało spełnić warunek 

polegający na tym, aby co najmniej 5 godzin w tygodniu nauczyciele prowadzili zajęcia                     

z przedmiotów z wykorzystaniem komputerów w trakcie trwania projektu i jeszcze                            

6 miesięcy po jego zakończeniu.  

 

Innych pytań ani uwag do projektów uchwał nie zgłaszano. 
 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na realizację projektu pod nazwą „W przyszłość bez barier” współfinansowanego                             

z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na realizację  przez Gimnazjum z Oddziałami Integracyjnymi w Kijewie projektu pod nazwą 

„Uwolnić potencjał uczniów ukryty w eksperymencie i technologii informacyjno-

komunikacyjnej. Rozwijanie kompetencji przyrodniczych i cyfrowych w Gimnazjum                           

z Oddziałami Integracyjnymi w Kijewie” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na lata 2014-2020. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na realizację przez Zespół Szkół w Olecku Szkołę Podstawową nr 4  

z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. Jana Twardowskiego w Olecku projektu pod nazwą 

„Uczeń na 6 w Szkole Podstawowej nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. Jana 

Twardowskiego w Olecku” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 

lata 2014-2020. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na realizację przez Szkołę Podstawową im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach 

projektu pod nazwą „Aktywna Szkoła” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na lata 2014-2020. 

 

 

i) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2017-2024; 
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż do projektu uchwały została wprowadzona autopoprawka w związku                   

z wprowadzoną autopoprawką do projektu uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Olecko na 2017 r. dotyczącej zmiany planu wydatków na zadaniu „Budowa budynku 

socjalnego w Imionkach”. 

Ponadto zgodnie z decyzją podjętą na sesji nadzwyczajnej odbytej 9 grudnia 2016 r.                          

w załączniku Nr 2 zwiększono łącznie nakłady finansowe o 11.070 zł na zadaniu 

Zagospodarowanie plaży „Szyjka” w Olecku z przeznaczeniem na wykonanie raportu 

oddziaływania na środowisko. 

 

Pytań, ani uwag do  projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2017-2024. 

 

 

j) projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2017 

rok; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że do projektu uchwały została wniesiona autopoprawka. W załączniku Nr 10 

zawierającym dotacje udzielane z budżetu gminy, dostosowano zapis dotyczący dotacji na 

upowszechnianie aktywności fizycznej wśród mieszkańców Gminy Olecko do zapisów                        

w przyjętym uchwałą rocznym programie współpracy na 2017 rok Gminy Olecko                              

z organizacjami pozarządowymi. 

Ponadto w związku z tym iż wykonawca zadania inwestycyjnego „Budowa budynku 

socjalnego w Imionkach” nie zrealizuje w 2016 roku robót na kwotę 109.000 zł należy 

zwiększyć plan wydatków w 2017 roku o kwotę 109.000 zł. Plan proponuje się przenieść                     

z zadań: 

 „Przebudowa drogi gminnej w Łęgowie” – w kwocie 59.000 zł,  

 „Modernizacja lokali i budynków komunalnych” – w kwocie 50.000 zł. 

W planie na 2016 rok na zadaniu „Budowa budynku socjalnego w Imionkach” pozostaną 

wolne środki w kwocie 109.000 zł, które będzie można po zrealizowaniu budżetu 2016 roku 

wprowadzić po stronie przychodów w trakcie wykonywania budżetu 2017 r. 

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

zapytał, czy termin zakończenia robót na zadaniu „Budowa budynku socjalnego                                  

w Imionkach” do 30 kwietnia 2017 r. nie jest zagrożony. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż termin realizacji jest aktualny. 

  

Innych pytań, ani uwag do  projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2017 rok. 

 

Na tym punkt zakończono.  
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Do punktu 3 – Przyjęcie planu pracy komisji na 2017 r. 

 

Po dyskusji Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła następujący plan pracy 

na 2017 r.: 

 

Miesiąc Temat 

styczeń 1. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji za 2016 r.  

2. Opiniowanie projektów uchwał; sprawy wniesione. 

luty 1. Analiza funkcjonowania Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

Sp. z o.o. w Olecku – oczyszczanie miasta, utrzymanie zieleni, cmentarze 

komunalne.  

2. Opiniowanie projektów uchwał, sprawy wniesione. 

marzec Opiniowanie projektów uchwał; sprawy wniesione. 

 

kwiecień 1. Opiniowanie projektów uchwał; sprawy wniesione. 

2. Informacja o drogach gminnych położonych na terenach wiejskich; komisja 

wyjazdowa. 

maj 1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 r.  

2. Opiniowanie projektów uchwał; sprawy wniesione. 

czerwiec 1. Analiza procedur postępowania dotyczących inwestycji drogowych. 

2. Opiniowanie projektów uchwał; sprawy wniesione. 

lipiec ----- 

sierpień 1. Informacja o stanie zasobów mieszkaniowych gminy. 

2. Opiniowanie projektów uchwał; sprawy wniesione. 

wrzesień 1. Opracowanie wniosków Komisji do planu budżetu gminy na 2018 r. 

2. Opiniowanie projektów uchwał; sprawy wniesione. 

październik Opiniowanie projektów uchwał; sprawy wniesione. 

 

listopad 1. Stan realizacji  prowadzonych w gminie inwestycji.  

2. Opiniowanie projektów uchwał; sprawy wniesione. 

grudzień 1. Opiniowanie projektu budżetu gminy na 2018 r.  

2. Opracowanie rocznego planu pracy na 2018 r. 

3. Opiniowanie projektów uchwał; sprawy wniesione. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

prosiła o wyjaśnienia odnośnie pisma Pana Andrzeja Chomicza, który w imieniu 

mieszkańców ul. Zamostowej zwrócił się z prośbą o przebudowę istniejącego skrzyżowania                 

z ul. Ełcką na bezkolizyjne z ruchem okrężnym.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

stwierdził, iż dzisiaj podpisał odpowiedź na pismo. Sprawę warto rozważyć, ale skrzyżowanie 

jest w zarządzie Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku. Jeśli zajdzie potrzeba, to gmina 

będzie partycypowała w kosztach zadania, ale najpierw wystąpiła z zapytaniem do policji, czy 

w tym miejscu zdarzały się wypadki i kolizje. Policja wskazała, że w ostatnich latach nie było 

tam żadnych zdarzeń drogowych. 
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Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

wskazała, że wszystkie sprawy wniesione zostały przesłane radnym drogą mailową.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Wolne Wnioski. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Krzysztof Kempisty 

w imieniu mieszkańców ul. Moniuszki prosił o zwrócenie uwagi na to, iż w nowej 

nawierzchni powstają dziury, raz były łatane i dalej jest to samo. Wnosi, aby zadbać                           

o trwalsze załatanie dziur.                                                                      

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż podjął decyzję, aby w tym roku nie zalewano warstwy ścieralnej asfaltu, a przed 

jej wykonaniem dopilnowano, by nie było dziur.   

 

Członek komisji – Wioletta Żukowska 

zwróciła uwagę, iż przy drodze od obwodnicy Olecka w stronę miasta (jadąc w kierunku 

Siejnika) od wielu miesięcy leży klika zwalonych drzew. Wnosi, aby je uprzątnąć.  

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

                                                                                                

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

          Protokołowała                              Przewodnicząca Komisji        

    Małgorzata Adameit                                            Maria Wanda Dzienisiewicz 

 


